
Setkání RR 9. 11. 2018 
 
Přítomni: Vavrušová Ivana 1.A, Hassová Sabina 1.B, Novák Hynek 1.C, Křižanová 

Vladimíra a Zahradníčková Helena 1.P, Čurečková Světlana a Dostálová Zdeňka 

2.B, Zvoníčková Ivana 2.C, Neubauerová Lenka 3.A, Špalková Markéta a Zábojník 

Zbyněk 3.B, Kolařík Petr 3.C, Gřivová Helena 3.T, Václavková Vladimíra 4.A, 

Polišenská Kateřina 4.B, Haninec Alojz 4.C, Pavelková Pavla 4.K, Gřiva Martin 5.K, 

Suchá Marie - předsedkyně 

Za AG KM: Jan Košárek – ŘŠ, Jan Sovadina – vedoucí DM, Petr Káňa - spirituál, 

Ivana  Michoňková – pokladna 

 
 
1.  Úvod – pan ředitel, školní kaplan 
2.  Představení nových členů 
3.  Zpráva o hospodaření 
4.  Informace ředitele školy o aktuální situaci ve škole 
5.  Požadavky školy na příspěvky z fondu 
6.  Podněty z řad rodičů 
7.  Volba předsedy RR 
8.  Diskuze 

 

ad 5. 

  
Částka v 
loňském roce 

Návrh na 
změnu 

Částka 
schválená RR 

Příspěvek na kalendáře pro studenty  25 100 25 000 25 000 

Provoz studentského parlamentu  5 300 5 000 5 000 

Jízdné a doprava studentů na soutěže + PHM auto 28 100 40 000 35 000 

Provoz Metodického centra - ČAJOVNY  7 300 10 000 8 000 

Sociální výpomoc při studentských akcích   2 000 10 000 5 000 

Odměny studentům 5 300 15 000 10 000 

Pronájem sálu – Zámek (maturitní vysvědčení) 10 700 11 000 11 000 

Cena rady rodičů – Skokan roku 3 000 3 000 3 000 

Poslední večeře maturantů 0 2 000 2 000 

Nákup lyžařských potřeb 2 500 7 000 5 000 

AG fest – studentský festival 8 500 10 000 10 000 

BUS Fryšták – společná akce druhých ročníků 7 000 7 000 7 000 

Pomoc při zajištění návštěvy družební školy z Izraele 9 200 30 000 30 000 

Dataprojektor a plátno v aule AG   142 000 100 000 

Ozvučení kaple   50 000 40 000 

Debatní klub   11 000 5 000 

Celkem  114 000 378 000 301 000 

 



ad 6.  

- klávesy pro scholu (zakoupení nevyhovujícího nástroje) 

- účast studentů 3. ročníku na festivalu Gaudeamus nebo nabídka studia na VŠ 

jinou formou 

- obavy rodičů 2. ročníku z povinné maturity z matematiky 

- rodiče 1.P – nevyhovující čas ročníkové mše – příliš pozdě – odpověď ŘŠ: je 

možnost přespání na DM po domluvě s vychovateli 

 

ad 7. 

Odstupující předsedkyně RR Mgr. Marie Suchá navrhla na tento post Mgr. Helenu 

Gřivovou, která byla jednohlasně zvolena novou předsedkyní. Kontrolu hospodaření 

má na starost Mgr. Helena Zahradníčková. 

 

 


